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Betreft Aanbieding tweede kwartaalrapportage NCG 2017 en stand van zaken

schadealbandeling en versterking

Geachte Voorzitter,

Hierbij stuur Ik uw Kamer de rapportage van de Nationaal CoördlnntDr Groningen
(NCG) over het tweede kwartaal van 2017. De kwartaalrapportage geeft een
kwantitatief en kwalitatief overzicht van de activiteiten van de NCG In de periode
april tot en met juni 2017.

In aanvulling daarop Informeer Ik u over de stand van zaken ten aanzien van de
ontwikkeling van een nieuw protocol voor de afhandeling van sdiade daar
bodembeweging als gevolg van gaswinning uit het Groningenveld, alsmede over
de voortgang en vooruitziditen van de versterklngsoperatle. Daarmee kom Ik
tevens tegemoet aan het verzoek van het lid Van Tongeren (GL.) bIj de Regeling
van Werkzaamheden van 7 september ji. (kenmerk 2017Z11670).

Schadeafhandeling
Ten aanzien van de schadeafhandellng richt de kwartaalrapportage zich op de
afhandeling van schades volgens het oude protocol. Uit de rapportage blijkt dat in
het tweede kwartaal in totaal 2.181 schades zijn gemeld. Hiervan zullen er 1.745
In behandeling worden genomen onder het nog vast te stellen protocol dat thans
In ontwikkeling Is.

Onder regie van de NCG heeft Intensief overleg plaats tussen maatschappelijke
partijen, regionale bestuurders en het Rijk om te komen tot een nieuw
schadeprotocol. Een definitieve overeenstemming over het nieuwe protocol Is
echter nog niet bereikt. Op verzoek van de regIo Is In de tussentijd onder andere
opdracht gegeven om het concept-schadeprotocoi juridisch te toetsen.

Met het oog op een breed gedragen nieuwe wijze van schade-afhandeling, waarin
NAM op afstand komt te staan, verkent het kabinet op dit moment de mogelijke
manieren waarop een schadefands ken worden ingericht. Een schadefonds zal
naar verwachting een bijdrage kunnen leveren aan het komen tot
overeenstemming over het schadeprotacol. De verkenning naar het schadefonds
zal de keuzes voor hoofdrlchtlngen ten aanzien van vormgeving, reikwIjdte en
govemance van een fonds In beeld brengen, opdat het volgend kabinet hierover
spoedig ken besluiten
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OGBT.DR 1 7t349t9Om bewoners niet langer te laten wachten, is Centrum Veilig Wonen (CVW) op 24juli onder regie van NCG weer gestart met de opname van schades dle sinds 31maart zijn gemeld en die In de tussentijd niet werden opgenomen. Het gaatvooralsnog om het vastieggen van alle In de woning aanwezige schades enbeantwoording van een aantal feitelijke vragen door de bewoner 1 eigenaar. Ditresulteert In een opnameversiag dat aan de bewoner wordt voorgelegd met devraag of het verslag juist en volledig Is. Er wordt nog geen oordeel gevormd overde oorzaak van de schade. Dit komt aan de orde zodra een nieuw schadeprotocolIn werking treedt.

Versterking
De kwartaalrapportage beschrijft ook de stand van zaken van de Inspectie- enversterkingsaanpak. De Inspecties telden na uitvoering van verschillendesterkteberekeningen tot versterkingsadvlezen. Deze vormen de start van hetgesprek met de bewoners over de aanpak van hun woning en eventueleaanvullende wensen dle hierin kunnen worden meegenomen. Bij het opstallen vande versterkingsadviezen op basis van Inspecties en sterkteberekeningen van dc1.467 huizen dle al In 2016 zijn geïnspecteerd ontstaat echter vertraging. In dekwartaalrapportage staat dat een groot deel van de concept-versterkingsadviezendle In opdracht van het CVW tot stand zijn gekomen, van onvoldoende kwaliteitwas. Daarmee waren deze versterkingsadviezen niet geschikt om bewonersadequaat te informeren over hun spedfieke situatie en om met henvervaiggesprekken te kunnen voeren over de aanpak. Er moest extra tijd wordenuitgetrokken om de adviezen op het gewenste niveau te brengen, Dit heeft ertoegeleid dat de NCG de bewoners van de 1.467 pandn dle In 2016 zijngeïnspecteerd, heeft moeten meiden dat zij, In tegenstelling tot eerdere berichten,pas dit najaar worden geïnformeerd over de voorgesteldeversterklngsmaatregeien aan hun huis.

Daarnaast heeft de NCG mij gemeld dat een forse achterstand Is ontstaan In deinspecties. Dit vind ik zorgelijk met het oog op de ambitie om per jaar 5.000woningen te Inspecteren, door te rekenen en versterldngsadvlezeri op te stellen.Ik heb de NCG om dle reden gevraagd mij op korte termijn nader te Informerenover de situatie dle hij schetst en de mogelijkheden In beeld te brengen hoe om tegaan met de ontstane situatie. Ik zal uw Kamer hierover zo spoedig mogelijknader berichten.

I-I.GJ. Kamp
Minister van Economische Zaken
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